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Pirmininkaujantis – Andrius Zalitis
Sekretoriaujantis – Romas Kupčiūnas
Dalyvavo: Vytauto Didžiojo universiteto Studentų atstovybės Parlamento nariai
(Priedas Nr. 1)

Apie posėdį VDU Studentų atstovybės Parlamento nariai buvo informuoti Įstatų
numatyta tvarka ir terminais.
DARBOTVARKĖ:
1. Dalyvių registracija
2. VDU SA ataskaitinės-rinkiminės konferencijos atidarymas.
3. Balsų skaičiavimo komisijos rinkimai.
4. Konferencijos pirmininko tvirtinimas arba kito Konferencijos pirmininko rinkimas.
5. Konferencijos sekretoriaus tvirtinimas arba kito Konferencijos sekretoriaus
rinkimas.
6. Darbotvarkės tvirtinimas
7. VDU SA veiklos ir finansinės ataskaitos pristatymas.
8. VDU SA Revizijos komisijos ataskaitos pristatymas.
9. VDU SA veiklos ir finansinės ataskaitos tvirtinimas.
10. VDU SA Revizijos komisijos ataskaitos tvirtinimas.
11. Kandidato į Prezidentus prisistatymas ir klausimai.
12. Kandidatų į VDU SA valdybą prisistatymas ir klausimai.
13. Prezidento ir valdybos rinkimai.
14. Revizijos komisijos rinkimai.
15. Balsavimo rezultatų paskelbimas.
16. VDU SA ataskaitinės-rinkiminės konferencijos uždarymas.

I. SVARSTYTA: Dalyvių registracija.
Posėdyje dalyvauja 28 VDU Studentų atstovybės Parlamento narių iš 51 galimų.
Kvorumas yra surinktas.
II. SVARSTYTA. VDU SA ataskaitinio-rinkiminio Studentų parlamento posėdžio
atidarymas
Sveikinimo žodžiui kviečiamas VDU Rektorius Juozas Augutis.
Sveikinimo žodžiui kviečiama VDU SA prezidentė Ieva Vengrovskaja.
III. SVARSTYTA: Balsų skaičiavimo komisijos rinkimai.
Į Balsų skaičiavimo komisiją:
Joana Gasiulytė siūlo Ievą Ožiūnaitę;
Monika Ražauskaitė siūlo Emiliją Drabužinskaitę;



Tesa Tomkevičiūtė siūlo save.
NUTARTA: Prieštaravimų nebuvo. Balsų skaičiavimo komisiją sudaro: Ieva
Ožiūnaitė, Emilija Drabužinskaitė ir balsu skaičiavimo komisijos pirmininkė
Tesa Tomkevičiūtė.
IV. SVARSTYTA: Konferencijos pirmininko tvirtinimas arba kito Konferencijos
pirmininko rinkimas.
Posėdžio pirmininku siūlomas LSS alumni Andrius Zalitis.
NUTARTA. Konferencijos pirmininku bendru sutarimu išrinktas LSS alumni
Andrius Zalitis.
V. SVARSTYTA: Konferencijos sekretoriaus tvirtinimas arba kito Konferencijos
sekretoriaus rinkimas.

Pranešėjas – Konferencijos pirmininkas Andrius Zalitis.

Sekretoriaujančiu siūlomas LSS biuro vadovas Romas Kupčiūnas.

NUTARTA: Konferencijos sekretoriumi bendru sutarimu išrinktas LSS biuro
vadovas Romas Kupčiūnas.

VI. SVARSTYTA: Darbotvarkės tvirtinimas.
Pranešėjas – Andrius Zalitis
Justas Ivanauskas siūlo į darbotvarkė įtraukti klausimą dėl komunikacijos su
prezidente.
NUTARTA: Darbotvarkė su papildymu patvirtinta bendru sutarimu. Įtrauktas
klausimas bus svarstomas posėdžio gale.
VII. SVARSTYTA: VDU SA veiklos ir finansinės ataskaitos pristatymas.
Pranešėjas – Ieva Vengrovskaja.
Prezidentė pristato veiklos ataskaitą (priedas nr.2)

Klausimus uždavė ir pasisakė:
Daniel Mačichin. Dėl ko vyko biuro narių kaita?
Ieva Vengrovskaja. Kiekvienas atvejis individualus. Narių „įsivažiavimas“ į pareigas
trūko ilgiau nei galvota. Biuro nariai prisiimdami atsakomybes, neįvertino kitų savo
gyvenimo aplinkybių.

Laurynas Samajauskas. Internete patalpintoje ataskaitoje ir pateikiamoje posėdžio
metu nurodomos skirtingos sumos gautos už reklamos plotų panaudojimą. Kodėl
taip yra?
Ieva Vengrovskaja:. Buvo įkelta su technine klaida, pristatytoje ataskaitoje klaida
ištaisyta.

Justas Ivanauskas. Kur galima pamatyti finansinę ataskaitą?
Ieva Vengrovskaja. Bus pristatyta po šios klausimų sesijos, o vėliau interneto
puslapyje.

Lukas Gedvila. Ar yra tikslas, kurio nepavyko įgyvendinti ir dėl kurio labiausiai gaila?
Ieva Vengrovskaja. Dėl viešojo transporto/susisiekimo su Akademijos miesteliu.

Prezidentė pristato finansinę ataskaitą (priedas nr. 3)



Laurynas Samajauskas: Ataskaitoje buvo nurodytos mažavertės prekes (higienos
priemonės, dezinfekciniai ir t.t.), ar buvo bandoma gauti iš VDU?
Ieva Vengrovskaja. Buvo gauta iš VDU, tačiau papildomai teko pirkti iš savų lėšų.
Ateityje bus prašoma iš VDU daugiau.
NUTARTA: Pristatyta VDU SA veiklos ir finansinės ataskaitos.
VIII. SVARSTYTA: VDU SA Revizijos komisijos ataskaitos pristatymas.
Pranešėja – Revizijos komisijos pirmininkė Greta Šmaižytė.
Pristatoma VDU SA revizijos komisijos ataskaita (priedas nr. 4)
Klausimus uždavė ir pasisakė:
Gabrielė Jonuškaitė. Ar protokolai ir kiti dokumentai turėtų būti verčiami į anglų
kalbą?
Greta Šmaižytė. Norint įtraukti į veiklas užsienio studentus, rekomenduočiau versti.

Gustė Žukauskaitė. Kodėl rekomenduojama vidiniams renginiams organizuoti burti
darbo grupes?
Greta Šmaižytė. Žmogiškųjų išteklių komitetas gali virsti tik vidinių renginių
organizatoriais, todėl vertėtų peržvelgti komiteto tikslus.
Justas Ivanauskas. Džiaugiasi puikia ataskaita.
NUTARTA: Pristatyta Revizijos komisijos ataskaita.
IX. SVARSTYTA: VDU SA veiklos ir finansinės ataskaitos tvirtinimas

Kvorumo tvirtinimas: 28 parlamento nariai iš 51.
BALSAVIMAS

Balsavo 28 iš 28 parlamento narių esančių posėdyje.

VDU SA metinės veiklos ataskaitos tvirtinimas.
Už – 26, susilaikę – 2, prieš - 0.

VDU SA finansinės ataskaitos tvirtinimas.
Už – 26, susilaikę – 2, prieš – 0.
NUTARTA: VDU SA veiklos ir finansinės ataskaitos patvirtintos.
X. SVARSTYTA: Revizijos ataskaitos tvirtinimas.
BALSAVIMAS
Revizijos komisijos ataskaitos tvirtinimas.
Už – 28, susilaikę – 0, prieš – 0.
NUTARTA: VDU SA Revizijos ataskaita patvirtinta.
XI. SVARSTYTA: Kandidato į VDU SA Prezidentus prisistatymas ir klausimai..

Kvorumo tvirtinimas po pertraukos: 28 parlamento nariai iš 51.
Justas Ivanauskas siūlo įtraukti savo klausimą dėl komunikacijos su
prezidente.

BALSAVIMAS

Už – 7, susilaikę – 2, prieš – 18
NUTARTA: Klausimas nesvarstomas.

Kandidatės Ievos Vengrovskajos prisistatymas (veiklos gairės pateikiamos priede
nr.5 ).
Toma Rasiukevičiūtė. Kokios bus viceprezidentės pareigybės?
Ieva Vengrovskaja. Viceprezidentės poreikis atsirado pastebint, kad trūksta laiko
dirbant su atstovybės vidumi, tą ji ir darytų.



Daniel Mačichin. Kaip bus su Vilniaus studentų atstovavimu? Ar užtenka kelių
susitikimų per metus, kad būtų galima sakyti, jog jie yra atstovaujami?
Ieva Vengrovskaja. Kelių susitikimų neužtenka. Bus bandoma per seniūnus, studijų
programų komitetus, fakulteto taryba

Gabrielė Šturmaitė. Ar prieš priimant sprendimą, kad kontaktinės studijos yra
geresnis variantas buvo šiuo klausimu diskutuojama su studentais ar studentų
parlamente? Jei taip, ar toks studijų modelis tinkamesnis tik dėl akademinio
sąžiningumo ar buvo ir kitų argumentų?
Ieva Vengrovskaja. Studentų parlamente buvo diskutuojama apie esamą situaciją.
Akademinis sąžiningumas buvo tik viena iš priežaščių, tačiau viena svarbiausių.

Justas Ivanauskas. Kaip bus užtikrinta, kad studentui asmeniškai bus galima
pasitikėti prezidente?
Ieva Vengrovskaja. Aš prezidente jau vienerius metus, pateikiu ataskaitas. Manau,
kad tai yra pakankama priežastis galimai pasitikėti ir tikėti manimi.
Daniel Mačichin. Ar skatinamosios stipendijos tenkina minimalius reikalavimus? Jei
ne, ar matai priemones, kuriomis jos būtų pakeltos?
Ieva Vengrovskaja. Netenkina. Studijų kaina padidėjusi, tai galėtų būti priežastis kelti
stipendiją.

Žygimantas Mečenkovas. Ar per ataeiančią kadenciją bus galima valgyti viešojoje
valgykloje.
Ieva Vengrovskaja. Labai tikiuosi, tačiau tikslesnis atsakymas bus iš administracijos
direktoriaus ir kitų žmonių, kurie yra atsakingi už objektą.

Daniel Mačichin. Kokia yra VDU SA vizija ir misija?
Ieva Vengrovskaja. Atstovauti VDU studentus socialiniais ir akademiniais klausimais
nacionaliniu lygmenių ir tapti lyderiaujančia studentų savivalda Lietuvoje.

Žaneta Ružauskytė. Kada VDU atributiką bus galima nusipirkti.
Ieva Vengrovskaja. Į klausimą atsakyti negaliu, nes už tai atsakinga VDU.

NUTARTA: Kandidato į VDU SA Prezidentus prisistatymo ir klausimų sesija
baigta.
XII. Kandidatų į VDU SA valdybą prisistatymas ir klausimai.
Prisistato Kristina Balčiūnaitė (kandidatės motyvacinis laiškas pateikiamas priede nr.
6)
Gabrielė Jonuškaitė. Kodėl po 2 metų yra noras grįžti į organizaciją?
Kristina Balčiūnaitė. Manau, kad sukaupta patirtį bus galima panaudoti Valdybos
veikloje.
Prisistato Lukas Gedvila (kandidato motyvacinis laiškas pateikiamas priede nr. 7)
Gabrielė Jonuškaitė. Ar yra koks savanoriškas tikslas?
Lukas Gedvila: tikslas, kad tai būtų diskutuojama apie Valdybos misiją

Gustė Žukauskaitė. Kuo naudingas galėtum būti organizacijai?
Lukas Gedvila. Sukaupta patirtimi, moraliniu palaikymu.
Prisistato Daniel Mačichin (kandidato motyvacinis laiškas pateikiamas priede nr. 8).
Gabrielė Jonuškaitė. Ar 3 kadencijos siekis Valdyboje netrukdo narių kaitai?



Daniel Mačichin. Kaita yra svarbu, bet kompetencijos yra svarbiau. Tai netrukdytų
kaitai, nes tai yra 1 vieta iš 7.

Gabrielė Šturmaitė. Kokių iniciatyvų konkrečiau imtumeisi?
Daniel Mačichin. Įstatų ir darbo reglamento peržiūra ir keitimas.

Ieva Vengrovskaja: Ar įstatus ir darbo reglamentą reiktų keisti periodiškai?
Daniel Mačichin. Dokumentų keitimas nėra blogai, natūralus procesas.

Žygimantas Mečenkovas. Ar kadencijoje bus užtikrinta, kad nebus interesų konflikto?
Daniel Mačichin. Manau su įstatų redakcija galima būtų užtikrinti taip.

Prisistato Laurynas Samajauskas (kandidato motyvacinis laiškas pateikiamas priede
nr. 9)
Justas Ivanauskas. Kokie pagrindiniai tikslai kandidatuojant?
Laurynas Samajauskas. Valdybos veiklos plano sukurimas ir rinkimų tvarka į
Parlamentą.

Gabriele Šturmaitė. Jeigu būsi išrinktas į Valdybą, į ką labiausiai atkreipsi dėmesį
vertindamas Biuro veiklos planą?
Laurynas Samajauskas. Ne tik į atstovybės narius orientuotus dalykus, o ir į kitus
universiteto studentus.

Solveiga Skaisgirytė yra išvykusi, todėl negali pasisakyti (kandidato motyvacinis
laiškas pateikiamas priede nr. 10)

Prisistato Martynas Vitkus (kandidato motyvacinis laiškas pateikiamas priede nr. 11)

Joana Gasiulyte. Ar jautiesi daug padaręs būdamas Valdyboje?
Martynas Vitkus. Ne, užtruko susipažinimas su Valdybos veikla. Bus toliau
stengiamasi padėti VDU SA.

Žygimantas Menčenkovas. Kodėl Parlamente nėra neįgaliųjų, kurie atstovautų save?
Martynas Vitkus. Jų nėra, nes žmonėms neįdomu arba jaučia baime garsiai įvardinti
savo baimes. VDU SA nėra atradus tinkamo budo juos pritraukti.

Emiija Drabužinskaitė. Ar yra pasiūlymų, kaip pritraukti studentus su negalia?
Martynas Vitkus. Šiai akimirkai sunku atsakyti, tačiau po diskusijų jos išryškėtų.

Prisistato Vytautas Valaitis (kandidato motyvacinis laiškas pateikiamas priede nr. 12)
Gustė Žukauskaitė. Ar esi susipažinęs su Valdybos veikla?
Vytautas Valaitis. Taip. Stengčiausi būti stipri parama.

Gabrielė Jonuškaitė: Kokios yra esminės tęstinės problemos?
Vytautas Valaitis. Pamirštamas studentų atstovavimo siekis.
NUTARTA: Kandidatų į VDU SA Valdybos narius prisistatymai ir klausimų
sesija baigta.
XIII. SVARSTYTA: VDU SA Prezidento ir valdybos rinkimai.



Biuletenius gavo 28 parlamento nariai iš 51 galimų.
XIV. SVARSTYTA: Revizijos komisijos rinkimai.
Joana Gasiulyte išsikėlė savo kandidatūrą.
Matas Čepurna siūlo Roką Miltenį. Sutinka.
Žygimanatas Mečenkovas išsikėlė savo kandidatūra.
Rokas Miltenis siūlo Matą Čepurną. Sutinka.
Gabrielė Jonuškaite išsikėlė savo kandidatūra.
Toma Rasiukeviciute išsikėlė savo kandidatūra.
Kristina Balčiūnaite siūlo Gintarę Jurelytę
Silvija Malinauskaite išsikėlė savo kandidatūra.
Revizijos rinkimų rezultatai:
Balsavo 28 iš 28 parlamento narių esančių posėdyje.

Joana Gasiulytė – 26 balsai.
Rokas Miltenis – 19 balsų.
Gintare Jurelytė – 18 balsų.
Silvija Malinauskaitė - 16 balsų.
Matas Čepurna – 16 balsų.
Gabrielė Jonuškaitė 15 balsų.
Toma Rasiukeviciutė 14 balsų.
Žygimanatas Mečenkovas 5 balsai.
NUTARTA: VDU SA Revizijos sudėtis: Rokas Miltenis, Gintare Jurelytė, Silvija
Malinauskaitė, Matas Čepurna ir pirmininkė Joana Gasiulytė.
XV. Rezultatų paskelbimas.
Balsavo 28 iš 28 parlamento narių esančių posėdyje.

Naujos VDU SA Valdybos rinkimų rezultatai:
Už Daniel Mačichin – 28 balsai.
Už Lauryną Samajauską – 27 balsai.
Už Luką Gedvilą – 26 balsai.
Už Vytautą Valaitį – 23 balsai.
Už Kristiną Balčiūnaitę – 22 balsai.
Už Solveigą Skaisgirytę – 18 balsai.
Už Martyną Vitkų – 12 balsų.

VDU SA Prezidento rinkimų rezultatai:
Už Ievą Vengrovskają – 23. Susilaikė - 4 . Prieš - 1

NUTARTA. Į naują VDU SA Valdybą išrinkti: Kristina Balčiūnaitė, Lukas
Gedvila, Daniel Mačichin, Laurynas Samajauskas, Solveiga Skaisgirytė,
Vytautas Valaitis
VDU SA Prezidente išrinkta Ieva Vengrovskaja.
XVII. SVARSTYTA: VDU SA ataskaitinio – rinkiminio Studentų parlamento
posėdžio uždarymas.
NUTARTA: VDU SA ataskaitinio – rinkiminis Studentų parlamento posėdis
uždarytas.



Pirmininkaujantis Andrius Zalitis

Sekretoriaujantis Romas Kupčiūnas


